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Město Milevsko 
Komise pro místní části 
Rady města Milevska 
nám. E. Beneše 420 
399 01 Milevsko 
 
Zápis č. 3/2011 ze zasedání Komise pro místní části, které se konalo dne 07.11.2011  

 

Jednání bylo započato dne 07.11.2011 ve 14:30 hod. na Městském úřadě Milevsko, Sažinova 843, 

v zasedací místnosti. 

 

Na zasedání přítomni:  

Josef Dvořák, Jiří Hejný, František Koutník, , Ing. František Tomášek, Michal Polanecký 

Omluveni: --- 

Nepřítomni: David Kocáb, Jaroslav Kortan 

 

Bod 1  

Úvod, zhodnocení činnosti předchozí komise 

 

Tajemník komise uvítal přítomné členy komise a sdělil účastníkům cíl zasedání. 

 

Bod 2 

Čerpání finančních příspěvků na podporu místních částí 

 

Tajemník komise seznámil přítomné se stavem čerpání příspěvků k 31.10.2011. Dále seznámil 

přítomné s písemnými žádostmi o příspěvek. Vzhledem k vyčerpání prostředků pro místní část 

Něžovice již nemůže být příspěvek v souladu se Zásadami pro poskytování finančních příspěvků na 

podporu místních částí z rozpočtu města Milevska (dále jen „Zásady“) přiznán. Ohledně žádosti 

Základní organizace ČSŽ Dmýštice bylo domluveno, že pan Josef Dvořák domluví s předsedkyní 

ČSŽ Dmýštice paní Ivanou Dvořákovou konkrétní podmínky čerpání zbývající částky dle Zásad 

formou úhrady přímé úhrady dokladu. 

 

Tajemník komise sdělil přítomným, že pokud bude jakákoliv fyzická nebo právnická osoba žádat o 

finanční příspěvek formou dotace nebo daru, rozhoduje o příspěvku na návrh Komise pro místní části 

Rada Města Milevska. Tyto organizace by měly přesně specifikovat, o jaký příspěvek žádají, tedy 

z jakého programu či podle jakých zásad chtějí příspěvek čerpat. Dále by měly uvést, na jakou akci 
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nebo činnost jsou prostředky určeny. 

 

Tajemník komise dále sdělil přítomným, že o zbylé prostředky je potřeba požádat nejdéle do konce 

listopadu, neboť poté již nebude možno činit rozpočtové změny. 

 

Bod 3 

Návrhy členů komise 

Ing. Tomášek uvedl, že ve Velké nejde místní rozhlas. Dále přednesl, že ve Velké není v územním 

plánu počítáno se žádnou výstavbou. Předseda komise uvedl, že uvedené projedná s místostarostou 

města a s odborem regionálního rozvoje, poté dá komisi informace. Dále se pan Tomášek dotázal, že 

by bylo potřeba zjistit, čí je ve Velké cesta, která vede vpravo dozadu přes potok.  

 

Ing. Hejný se dotázal, kolik stála oprava kapličky v Rukávči, pan Koutník se dotázal, kolik stála 

oprava kapličky v Něžovicích. Tajemník komise sdělil, že se dotáže pana Novotného z odboru 

regionálního rozvoje a na příštím zasedání sdělí odpovědi. 

 

Pan Dvořák uvedl, že po opravě kapličky je za ní černá skládka, dále uvedl, že by bylo potřeba 

přebrousit podlahu u sálu a usadit pomník v Dmýšticích. Dále neví, kdo má v pronájmu kulturní sál, 

kdo se o něj vlastně má starat.  

 

Bod 3 

Závěr 

 

Jelikož přítomní již neměli žádné další návrhy a připomínky, předseda komise jim poděkoval a 

jednání v 15:30 hodin ukončil. 

 

V Milevsku dne 21.11.2011 

 

Zapsal: Jan Krejča, tajemník komise 

 

Schválil:  

         ..................................................  

          Michal Polanecký 

            předseda komise 

Příloha:          

1x Prezenční listina 

 


